
 

 211/1/2023התקיימה     1/2023בה מן המניין  שמספרה יפרוטוקול יש

 לשכת ראש המועצה  ב                                     

 

 נוכחים : 

 ראש המועצה   -פואד עווד  

 חבר המועצה    -נסרה מטלק  

 חבר מועצה  -דאוד עלי 

 חבר מועצה -סמיח גדבאן 

 חבר מועצה  - עווד  חיר

 חבר מועצה -עמאר עמאר  

 

 נעדר : 

 חבר מועצה   –זיני סאלח 

 חבר מועצה   –בדוי מוחמד  

 חבר מועצה   -גאזי עווד   

 חבר מועצה    - חסרמי יאסין 

 התפטר  במקומו עמאר עמאר.  -נזיה עבדאלראזק  

 

 : משתתפים 

 גזברית  -אומיה חאג' 

 ש יועמ" -חליל גדבאן   

 

 על סדר היום :

 . אישור פרוטוקול  קודם.1

 ₪ {.  745,000.אישור פתיחת  תב"ר חדש תמורת ישן משב"ש } ע"ס 2

 ₪ {.  3,976,387. אישור  הגדלת תב"ר מרכז גיל רך  משב"ש  } ע"ס  3



 ₪ {. 2.575,130. אישור  הגדלת תב"ר מבנה מועצה משב"ש }ע"ס  4

 ₪  {. 500,000תכנון מגרש  משב"ש } ע"ס     .אישור פתיחת  תב"ר5

 ₪ { .  450,000.אישור פתיחת תב"ר   מעון יום  משב"ש  } ע"ס 6

 ₪ {.   2,398,734.אישור פתיחת  תב"ר   מרכז רווחה  משרד רווחה } ע"ס   7

. אישור  פתיחת תב"ר  מתקני כושר לקהילה מונגשים משרד מידע והספורט} 8
 ₪ {.   56,250ע"ס  

 ₪ {. 162,377שור  פתיחת תב"ר  בית הקברות  משרד הפנים  } ע"ס   .אי9

.אישור פתיחת תב"ר  הציידות עבור מבנה רב תכליתי משרד הנגב והגליל }ע"ס  10
150,000  .} ₪ 

.אישור שימוש  במערכת התקשרויות מדף אשכולית מטעם רשות מקומית וסוג 11
 הרשאה ע"י המורשים אומיה חאג'.  

 ן מטמנת עברון ולוחות סולאריים . .דיון בעניי12

 .אישור הגדלת חוזה התקשרות עם המתכנן . שונות 13

 

 

 אישור פרוטוקול  קודם. 1סעיף 

 שואל האם יש הערות לפרוטוקול הקודם ? –פואד  

 כולם  פה אחד   –הצבעה  

נאחל לעמאר בהצלחה  נזיה עבדאלראזק הגיש התפטרות נכנס במקומו עמאר עמאר  
ותודה על נוכחותך לשרת את התושבים ,אנחנו אומרים למר נזיה חבר המועצה  

 תודה רבה על תרומתך לתושבים. 

נזיה תודה רבה לכם אני חושב שיש עתיד טוב למזרעה אני עומד לרשותכם מתי  
 שתרצו אעזור בשמחה. 

 פואד תודה על תרומתך האדיבה לתושבים ולמועצה.

יום עמאר יהיה בכל הועדות שהיה בהם נזיה, נתאם ישיבה אחרת  בהמשך לסדר ה
 נציג את כל הוועדות שהיה בהם חבר נזיה . 

 ₪ {. 745,000אישור פתיחת  תב"ר חדש תמורת ישן משב"ש } ע"ס    2סעיף 

 השלמת העבודה שהתחלנו בכפר מצורפת הזמנה במימון משב"ש  

 נמנע .  –כולם הצביעו בעד   עמאר   –הצבעה  

 



 ₪ {.  3,976,387אישור  הגדלת תב"ר מרכז גיל רך  משב"ש  } ע"ס    3סעיף   

    550גנים חסר גן רביעי  המימון ממשרד החינוך לפי החלטת  4בניית  284תב"ר    

 .  ₪  ₪6,483,037  סה"כ    3,976,387הגדלה ע"ס    

 נמנע    –כולם פה אחד עמאר   – הצבעה   

 ₪ {. 2.575,130אישור  הגדלת תב"ר מבנה מועצה משב"ש }ע"ס    4סעיף 

₪  ההרשאה  הינה משב"ש   ע"ס   13,983,603מבנה המועצה  ע"ס    201תב"ר 
 ₪ .   16,558,733סה"כ כולל ההגדלה   550מהחלטת   2,575,130

 נמנע   –כולם פה אחד עמאר    -הצבעה 

 ₪  {. 500,000אישור פתיחת  תב"ר  תכנון מגרש  משב"ש } ע"ס    5סעיף 

 תכנון מגרש   משב"ש    550  ה מגרש   זה גם לפי החלטת ממשל

   ההמתכנן פרחיי חביב אל 

 דשא רגיל צריך אחזקה והעליות גבוהות מאוד.   יהמגרש יהיה מדשא סינטט

 גאזי אומר לעמאר אתה מוזמן לישיבות להשתתף בדיונים.  

 נמנע   –כולם פה אחד עמאר    -הצבעה 

 ₪ { .  450,000אישור פתיחת תב"ר   מעון יום  משב"ש  } ע"ס   6סעיף 

שכונה  אישור פתיחת תב"ר למעון יום ופלנטריים  נבחר מהנדס /מתכנן מעון יום ב
 הצפונית בעוד כמה שנים יהיה צורך  

 זה מרכז מדעים חשוב לתכנן. -הפלנטריים 

 נמנע  –כולם פה אחד עמאר   -הצבעה  

 ₪ {.  2,398,734אישור פתיחת  תב"ר   מרכז רווחה  משרד רווחה } ע"ס      7 ףסעי

בעניין משפחות במצוקה ונערות בסיכון נקרא מבנה   550פרסום קול קורא לפי 
יש הרבה פרוטוקולים ברווחה היום המשרד הציע מימון למבנה רווחה כאן  רווחה  

אנחנו אמורים לגייס את הסכום ממקור אחר יש הצעה שנבנה    1%  מיציגיש 
 לקומה שלישית במתחם המועצה . להגדלה 

 נמנע . - כולם פה אחד עמאר  –הצבעה  

מתקני כושר לקהילה מונגשים משרד מידע    אישור  פתיחת תב"ר  8סעיף 
 ₪ {.  ,25056והספורט} ע"ס  

 . הרשאה ממשרד משב"ש 550לפי החלטת ממשלה 

 נמנע . - כולם פה אחד עמאר  -הצבעה 



 ₪ {.  ,377162אישור  פתיחת תב"ר  בית הקברות  משרד הפנים  } ע"ס    9סעיף 

 אנחנו נבצע תאורה ורמקולים גינון וספסלים ,וצבע.

 שואל יש אפשרות למקום רחצה   -לקמט

 אי אפשר בעתיד יהיו שתי מקומות לנשים וגברים וחייבים היתר .  - פואד

 נמנע . - כולם פה אחד עמאר  -הצבעה  

הציידות עבור מבנה רב תכליתי משרד הנגב והגליל    אישור פתיחת תב"ר 10סעיף 
 ₪ {.  150,000}ע"ס 

 היה קול קורא הסרת חסמים ביקשנו ציוד למרכז צעירים גם במבנה הרב תכליתי  

 מתי מסיימים   –מטלק  

 חלונות . הם בשלבי סיום לקומה ראשונה צריכים להתקין   - פואד

 נמנע . - כולם פה אחד עמאר  -הצבעה  

ר שימוש  במערכת התקשרויות מדף אשכולית מטעם רשות מקומית  אישו 11סעיף 
 . וסוג הרשאה ע"י המורשים אומיה חאג'

אנחנו מאשרים פתיחת הרשאה שתפנה למרכז אשכול גליל מערבי יש באשכול  
מנגנון כזה אנחנו יכולים להשתתף ללא מכרז ,האשכול המחירים שלו זולים כי הוא  

 מחובר להרבה מועצות . 

 כולם  פה אחד . –הצבעה  

 שונות 

 . אישור חוזה הגדלה לרובא זועבי ווסאם חשוב

העניין הוצג בפני המליאה לפי מכתב חוות דעת מהנדס ויועמ"ש בשל המשך 
התקשרות עם  רובא וויסאם זועבי משקולים כלכליים ומקצועיים הוועדה את  

 ההגלה . 

 . נערך סיור  11:00בשעה  21.1.23

 בעניין מטמנת עברון ולוחות סולאריים . דיון  12סעיף 

המצב הינו היו ישיבות עם הנציגים של עברון הסתירו הרבה מיידע ,עניין לוחות  
בסדר היום התיקים שמוגשים  לרישוי אין  ההיתר לא הובא למליאה  סולאריים 

הקלות ,אנחנו במקרה ידענו שיש ישיבה במחוזית נכנסנו לישיבה מועתסם השאם  
 תעו איך נכנסנו ואני הם הופ

 בעניין הרוחות הציעו המומחים ברוחות התשטיפים הוא מיצה רוחות   

אנחנו התייעצנו עם שלושה יועצים לפני שמוצאים היתר תיידעו אותנו ,הוצאתם  
 .היתר ללא ידיעתנו מנינו את עו"ד קייס כאסר השופטת נתנה הקפאה להיתר



אנחנו מחכים לערר תוצאת מיליון הוועדה לא הסכימה  45פקדון ערבות  בקשו 
 הערר אנחנו לא יודעים . 

תהיה ישיבה אנחנו לא יודעים היום הם מתקשרים ורוצים ישיבה השאלה איך  
נמשיך עם המטמנה אנחנו חייבים לקבל החלטה אני  לא יודע מה נכון יש אפשרות  

 שנצליח או נפסיד או שננהל משא ומתן ונבקש מספר דברים. 

 ולאשרו שוב . אפשרות לבטל את ההיתר 

 עניין המשא ומתן ננסה לקבל מהם כמה דברים. 

 שהם רעילים וגורמים למחלות. גזים הרוח מפריעה לכולם השאלה האם יש 

תשובה שקיבלתי הגז אוספים אותו ומייצרים חשמל מה שמפחיד זה שיטת   - פואד
 העברת גז. 

 יר . ו איך הגז מתאסף או שמתפזר באו

 אלו התשובות מהיועצים 

 היום שיהיה רוח אנחנו נריח את הרוח }אבל התדירות לא ידוה { 

 היום אנחנו חזקים יש לנו החלטה להפסקת ההיתר.

 אם זה לא משפיע עלינו. שואל אבו ווסאם 

 מ"ר    95הישאם הגובה של ההר  

 פואד אנחנו נתנגד בתוקף להגבהה עמדת משרד איכות הסביבה אנחנו בעניין ההגבה  

 ענין הרוח ממשיכים במאבק המלצת אנשי המקצוע נלך לפי זה. 

בריכת התשטיפים תיעשה תוכנית ותועבר בריכת התשטיפים הסיכוי קלוש מאוד  
 שיהיה לה תחליף מבחינה מזרחית או מערבית . 

 אליי לא להתערב. גשו  י השאם שני אנשים נ

 לוחות סולאריים 

תן פתרון ופתרון לניקוז חשוב  יהם לא מסנוור הוא בולע נבקש שאדריכל נוף י
 . שאנחנו לא נזיק 

 אם אנחנו נכנס למשא ומתן אני לא יודע מה שביל הזהב. 

 בלי קשר לבקשתנו אני חושב שההטמנה תהיה בחינם. 

 סכום  

 לוחות סולאריים ננהל משא ומתן  

 



 ה נחזור למליאה ונאשר אותה.כל החלט 

 השאם גדבאן נציג ציבור 

 חיר עווד חבר מועצה  

 פואד עווד ראש מועצה  

 חבר מועצה.-מטלק נסרה 

נוף שידירך אותנו מה נעשה בלוחות הסולאריים ,אנחנו רוצים    אדריכלדרישות : 
 להיות שותפים בחשמל ובהטמנה . 

 הגבהה חשוב מאוד }יש תושבים ממטה אשר שמתנגדים {. 

 הישיבה ננעלה .

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 


